Announcement



Wednesday, 12 April 2017

Isra'a Wal Miraj Public Holiday

إجازة الإسراء والمعراج

العملاء الكرام ،،،

Dear Valued Customer,

Kindly note that on the occasion of Isra'a Wal Miraj, the offices of Jafza and National Industries Park will be closed on Sunday 23rd April 2017. Normal working day will resume on Monday 24th April 2017.

بمناسبة الإسراء والمعراج، فقد تقرر تعطيل العمل في مكاتب جافزا ومجمع الصناعات الوطنية يوم الاحد 23 إبريل 2017، على أن يستأنف العمل يوم الاثنين 24 إبريل 2017.

The private sector holiday will be as declared in the local media. Any overtime worked during the holiday will be paid in accordance with the public holiday rate.

كما تقرر أن تكون العطلة الرسمية لجميع العاملين في القطاع الخاص كما هو معلن في وسائل الاعلام المحلية. خلال أيام العطلة الرسمية سيدفع الأجر الإضافي للمستحقين طبقا للانظمة المعمول بها.

Wishing you all a happy, successful and prosperous new year.

نتمنى لكم مزيدا من النجاح و السعادة و الرفاهية

For any clarifications or information, please contact Jafza Call Centre at 800-Jafza (800-52392)

لمزيد من التفاصيل يرجى التواصل مع مركز الاتصال على (800-52392) Jafza المنطقة الحرة لجبل على

Jebel Ali Free Zone